
Agendavragen (vragen ter voorbereiding van een vergadering) art. 34

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen. 

Indiener: Evelien Daalwijk BBB Berkelland
Datum indiening vraag: 25-09-2023
Datum verzending antwoord: 03-10-2023

Politieke Avond van: Oordeelsvormende sessie sporthal Ruurlo d.d. 03-10  
Raadsvergadering van: Klik of tik om een datum in te voeren.

Onderwerp: Overige bezuinigingsmogelijkheden.
Uw voorstel is om te komen tot een sporthal voor 12,5 mlj. euro. U kiest ervoor om een zaaldeel te 
verminderen maar noemt ook andere opties. Om tijdverlies te voorkomen vragen wij u onderstaand 
overzicht voor ons aan te vullen, zodat wij inzicht hebben in alle bezuinigingsopties en de consequenties 
van die keuze. Graag zo volledig mogelijk zodat wij een weloverwogen keuze kunnen maken. 

Vraag:

Bezuinigingsopties Bezuiniging in euro’s Sporttechnische of overige 
consequenties

Hoe groot is de besparing van een sporthal van 4 
naar 3 zaaldelen?

€ 3,5 miljoen        De bezuiniging is gebaseerd op 
een standaard sporthal met 3 
zaaldelen (deelbaar) zonder extra 
hoogte. 

Bouwen op een andere locatie bespaard 
locatiegebonden infrastructurele investeringen 
voor de Meene. Hoe hoog zijn deze locatiegeboden 
infrastructurele investeringen?

€ 756.000 Zie tabel 6 in bijlage 1. In de 
investeringskostenraming is 
rekening gehouden met de 
kosten voor het aanpassen van 
de infrastructuur ten behoeve 
van de realisatie van de sporthal. 
Daarnaast is er de op verzoek 
van de raad een alternatieve 
verkeersinfrastructuur (andere 
inrit De Meene) voorgesteld die 
op € 1,1 miljoen is geraamd. Dit 
alternatief kan mogelijk ook 
bijdragen in extra 
parkeermogelijkheden. 
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Wat zijn de investeringen specifiek voor 
recreatiebad de Meene? Graag ook uitbreiding PvE 
en gebiedsinpassing hierin meenemen?

€  814.000 Zie tabel 4 en 7 bijlage 1. Dit zijn 
respectievelijk vervanging 
peuterbad € 100.000, sloop 
kosten deel gebouw SZR € 
61.000, aansluitingskosten 
gebouw SZR € 48.000 en de door 
uw raad aangegeven groene 
inpassing € 605.000.

Indien u in 2024 kunt starten met de bouw, wat is 
dan de besparing op de prijsstijgingen?

€ De minimale doorlooptijd voor 
bestemmingswijziging, 
onderzoeken, aanbesteding en 
besluitvorming is 2 jaar. 

Wat is de hoogte van de besparing Beng versus eng 
bouwen?

€ Dit is nog niet berekend. De 
opdracht van de raad is dat de 
sporthal ENG moet worden 
gerealiseerd. 

Andere bezuinigingsopties: …………… € We willen met de 
binnensportverenigingen en SZR 
in gesprek over mogelijke 
bezuinigingsopties.

 

In uw voorstel noemt u kanttekeningen en risico’s. Wij zijn van mening dat een aantal kosten nog niet zijn 
opgenomen in uw voorstel. Kunt u onderstaand overzicht voor ons aanvullen? 



Agendavragen (vragen ter voorbereiding van een vergadering) art. 34

Toelichting:
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. 
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen. 

Meerkosten investering Bedrag in euro’s Sporttechnische of overige 
consequenties bij niet 
uitvoeren

Wat zijn de extra renovatiekosten van de gymzaal, 
indien de gymzaal tot ten minimale 2028 behouden 
moet blijven?

€ Onderzoek naar gebruik van 
de gymzaal vindt plaats. De 
resultaten zijn nog niet 
bekend.

Wat zijn de extra renovatiekosten van sporthal en 
gymzaal indien deze nog tot 2033 behouden moeten 
worden?

€ Dit is niet onderzocht.

Aankoop gronden t.b.v. infra-structurele 
voorzieningen

€ Deze zijn opgenomen, zie 
antwoorden 1e tabel.

Herinrichting Wiersseweg, aanvullende op de fiets-
suggestiestroken

€ Deze zijn opgenomen, zie 
antwoorden 1e tabel.

Planschade woningen 

 

€ Dit is nog niet onderzocht.

Andere meerkosten voor locatie de Meene: ……………. € De bekende kosten zijn met de 
raad gedeeld.

[Typ hier]

Antwoord (in te vullen door college):
Het voorstel is om € 3,5 miljoen te bezuinigen door middel van aanpassingen van het Programma van 
Eisen in overleg met de binnensport en SZR. De manier waarop dit gebeurt, moet dus in overleg nog 
ingevuld worden. Een aantal vragen in het overzicht kunnen we derhalve niet beantwoorden. 


